
FINANČNI PROBLEMI V POLJU
V julijski številki Naše skupnosti

je bilo nakazano aktivno delovanje
športnih klubov v KS Polje v okviru
ŠD Polje. Velja pa dodati še nekaj
vrstic v zvczi s finančno problema-
tiko.

Rokometni klub Borec je edini
prcjcl dotacijo od SITKS Ljubljana
Moste-Poljc, vsi drugi klubi so do
dancs ostali praznih rok. Košar-
karski klub ima poleg tega težave še
s kadri oziroma natančneje: ne
more dobiti kvalificiranega trenerja,
čepiav so zanj zagotovljena sredstva
pri SITKS.

Košarkarji nastopajo v ljubljanski
ligi in so v pretekli prvi polovici se-
zone kljub težavam dosegli vidne
uspehe. Ker je ob ustanovitvi ka-
zalo, da bodo finančne težave med
letom urejene, so fantje igrali z ve-
seljem in so si garderobo kupovali
sami, pri čemer je sodeloval tudi RK
Borec, vendar ta ne more kriti vseh
potreb, ki niso majhne.

Prav tako je v hudi stiski kegljaški
klub, ki je imel v okviiu tuiniija v
počastitev 30. obletnice osvobo-
ditve zelo lepe uspche ir. so posa-
raezniki zasedli odlična mesta.
Okrog 90 članov je doslej s člana-

rino samo vzdrževalo vendar je to
kljub dobri volji premalo, da bi iz-
brana ekipa nadaljevala s treningi za
uvrstitev v malo ligo.

V okviru ŠD Polje se torej uba-
damo s finančno pioblematiko vseh
klubov v sestavu ŠD Polje. Poleg
tega pa sodelujemo tudi pri orga-
niziranju in ustanovitvi OO ZSMS
Polje, ki naj bi imela že konec sep-
tembra ustanovno konfercnco. V
okviru ŠD Polje pa bo ustanovljcn
tudj aktiv članov ZK, ki delujejo v
klubih in upravi SD. Pri vsem tem
nam omogočajo OO ZK Polje,
SZDL Polje in druge drutbenopoli-
tične organizacije v naši KS.

Pred nami pa sta sedaj problema
gaiderob in noimalnega ticninga
klubov v zimskem času. OŠ Ljublja-
na-Polje ne more zadovoljiti niti svo-
jih potreb, ker je števUo učencev
tako veliko, da so slačilnice pred te-
lovadnico prcuredili v oddelke po-
daljšanega bivanja. Glede ponovnc
pridobitve bivšega doma TVD Pai-
tizan, ki je sedaj last Termike Ljub-
Ijana, pa kaže zelo slabo, kajti Ter-
mika ne odstopi od visoke cene, ki
je ne more sprejeti nihče v KS. Ven-
dar ne kaže odnehati in je še zmeraj

upanje, da bomo priSi vsaj do gar-
derob.

Vsak občan naj bi se vključil v
delo KS in diužbenopolitičnih orga-
nizacij, tudi športnih in mladinskih.
Posamezniki so namreč tako za-
vzeti, da se nimajo časa niti odpo-
čiti, večina drugih pa se tudi več-
kratnim vabilom sploh ne odzove.
Kaj jim jc tako malo mar delo v KS
in družbenopolitičnih organi-
zacijah!?

Se vedro pričakujemo, da se bo
našemu vabilu kdo odzval in nam
pomagal prebroditi težave. Prav
tako pričakujemo pomoč od SITKS
- tako finančno kot tehnično.

SLAVKO TODOROVIČ


